
 

 

 

Kontakt: 

Martin Faurholt, Skoleleder  martin.faurholt@holstebro.dk  96115701 

Lene B Jensen, Viceleder  lene.brunebjerg.jensen@holstebro.dk 96115710 

Hanne M Jensen, Sekretær  hanne.m.jensen@holstebro.dk 96115700 

Lene Pedersen, Bestyrelses fmd. lenevejle@hotmail.com  28432607 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
P-rummet på skolen 

D. 6.10.21 kl. 19.00 – 21.30  
Mødeleder: Martin 
Referent: Lene BJ 
Afbud:  
Forplejning: Nikolaj  
Dagsorden Referat 

 
Info/ drøftelse af hverdagen i LBO - nye 
tiltag/ændring i praksis/ny 
struktur/aktiviteter/oplevelser 
 
Elevrådet: 
 
Børnehaven: 
Nye børn  
Modulpladser 
 
 
 
 
Trivselsuge uge 41 
 
 
 
 
Kvalitetsrapport for dagtilbud til 
orientering  
 
Skolen: 
Trivselsuge i uge 41 
 
SFO: 

 

 
 
 
 
 
Møde uge 43 med Lis om opstart af salg i Bixen igen. 
 
 
Der starter 15 nye børn i løbet af to måneder. Der er 11 børn i 
børnehaven på 35 timers modul, hvilket indebærer, at børnehaven 
får mindre tilskud pr. barn, og derfor ikke har økonomi til at 
ansætte mere personale. 
Problematikken drøftes videre på næste bestyrelsesmøde. 
 
Ældste gruppen skal med skolen i biografen torsdag d. 14. og på 
besøg i 0.kl. en anden dag. Fredag er hele børnehaven med til Run 
to the beat. Ellers skal ugen bruges på, at børnene er med til at 
flytte rundt og indrette børnehaven. 
 
Mange skoleudsættelser i Holstebro Kommune blev drøftet. 
 
 
Hele skolen tager i biografen torsdag 
Øverste gang tager til Staby Efterskole onsdag. 
 
 

3.  
Nyt fra bestyrelsen: 
 
Post/henvendelser 
Emner der ønsker belyst/drøftet 

 
 
 
Der bliver lavet en fællesgruppe på AULA hvor alle bestyrelser kan 
kommunikere. 



 

Arbejdsgrupper 
Indsatsområder/Fly (bestyrelsen) 
 
Nyt fra det fælles netværk v. Lene og 
Esben 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra kontoret: 
Ny-lønaftale for lærere 
 
T-shirts m.m. med landsbyordningens 
logo 
 

 
 
 
Bestyrelsesrådet for dagtilbud har været samlet i Borbjerg d. 4.10. 
Event i forhold til valget bliver d. d. 2.11. kl. 19 - 21 på Holstebro 
Bibliotek. Der kan komme 2-3 fra hver bestyrelse.  
Lene P, Esben, Rasmus tager til mødet. Susanne er stedfortræder, 
hvis der er en, der bliver forhindret.  
Dagbladet vil strime fra mødet og følge op på emnerne 
efterfølgende.  
 
Martin har inviteret Lærerkredsen til forhandling om en ny aftale. 
 
 
Forslag om, at vi får lavet T-shirts m.m. med landsbyordningens 
logo til salg blandt eleverne og andre. Vil give en god 
fællesskabsfølelse. 
Elevrådet, Martin og Susanne arbejder videre med projektet. 
 

4. 
Indsatsområder/fly LBO 
 
Samarbejde med Holstebro Bibliotek v. 
Martin 
 
 
 
 
 
Endelig godkendelse af 
forretningsorden  
 
Åbent hus arrangement d. 4.11. 
 
 
 
Trivselsråd - fællesmøde d. 26.10. 
 
 
Videredrøftelse vedr. vuggestue 

 
 
 
2. og 5.kl. indgår i et samarbejde med børnebiblioteket. 
Skal bl.a. afprøve hvordan det kunne fungere med at bestille To Go 
poser med bøger. Poserne kan leveres/afhentes i skolens bibliotek.  
Vi ønsker også at lokalbefolkningen og skolen frivillige får deres 
gang på skolen. 
 
 
Godkendt 
 
 
Det er torsdag d. 4.11.  Der vil være rundvisning, drøftelse af 
lokalbefolkningens brug af biblioteket og forhåbentligt laves nye 
aftaler med frivillige.  
 
Det er bestyrelsen, forældrevalgte, der styrer mødet. Martin 
deltager ved et formøde. 
 
Bestyrelsesmedlemmer kontakter lokale politiker, da vi er 
nysgerrige på hvad der rører sig, hvor står vi, gode råd til hvordan 
vi skal forholde os. 
Hallens bestyrelse rykker for afklaring af, om Multisalen tænkes 
ind under børnehaven. 
 
 

5.  



 

Fra årshjulet: 
 
Status omkring årshjulet fra  
arbejdsgruppe - Lene P, Susanne, Esben 
- udsat 
 
Budgetopfølgning v. Martin 
 
 

 
 
Der aftaltes en mødedato 
 
 
 
Martin gav en forklaring på/overblik over økonomien i de tre 
afdelinger.  
Som det ser ud nu, kommer alle tre afdelinger ud med et overskud, 
med medregnes de overførte beløb fra 2020, forvandles 
overskuddene til underskud. 
Vi kan max overføre 3 %.  
Viser det sig, at der er mere end 3 % i overskud på skolen, kan vi 
evt. igen ansøge om at overføre mere end 3 % til indretning af 
AULA. 
Et andet forslag kunne være at købe nye skolemøbler til endnu en 
klasse. 

6. 
PR 
 
Kværnen 
FB 
m.m. 
 
Videredrøftelse fra sidste møde  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Martin har lavet udkast til PR strategi. 
Enighed om at PR er vigtigt, både i forhold til at sikre at børn i 
Borbjergs skoledistrikt vælger Borbjerg Skole og Børnehus og  
at Borbjerg Skole og Børnehus kan tiltrække børn fra 
omkringliggende skoledistrikter. 
Men der er også en tidskrævende opgave og især hvis ”journalist” 
kompetencerne ikke ligger lige for.  
Martin kontakter kommunikationsafdelingen ved Holstebro 
Kommune for at høre, om vi kan få deres hjælp. 
 

8. 

Evt. 

 

Kirsten har forplejning med til næste møde 

9. 

Kommende møder 

 

 
 
Udeområder og skolegård 
Forældresamarbejde - hvornår skal spørgeskemaet ud? 
Principper - (stand by) 
Aula - Hjemmeside 
Forældresamarbejdet  
Budgetopfølgning 
Status over luftrummet 
Vuggestue 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Igangværende arbejdsgrupper: 

• Trivselsråd: Kirsten, Mette, Martin 

• Børnehaven: Lone, Esben og Kirsten 

• PR Landsbyordningen: Lene P, Martin 

• Årshjulet: Lene P, Susanne, Esben 

• Åbent hus: Lene BJ, Lene P, Kirsten, Esben + elevrådet 


